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Részvételi fórum 

Közelgő rendezvények felépítéséről, lebonyolításáról 

Az esemény a „Közösségfejlesztés Dóc, Ópusztaszer, 

Sándorfalva, és Szatymaz összefogásával” című projekt 

keretein belül valósult meg. 

 

Polgármester úrral történt egyeztetés alapján került meghirdetésre a részvételi fórum. A 

tavalyi falunap alkalmával is tartottunk megbeszélést a rendezvény előtt, ami akkor is felhívta 

a figyelmünket ezen megbeszélések fontosságára a tapasztalatok gyűjtésének szempontjából. 

Az eseményre a meghívót meghívó a polgármester úr engedélyével készítettük el. A 

meghívók széthordásában az önkormányzat munkatársai segédkeztek. 

  

Polgármester úr köszöntötte a jelenlévőket. 

Elmondta, hogy ez a falunap különösen nagy jelentőséggel bír, mert településünk 70 éves 

fennállását ünnepeljük. 

Itt a közösségfejlesztő elmondta, hogy a hiányzó meghívottak miért nem tudtak eljönni a 

megbeszélésre. Őket tájékoztatta, hogy lesz még egyeztetés a falunappal kapcsolatban, ahova 

szintén meg lesznek hívva. Szerencsére a döntő többség el tudott jönni. 



 

A megbeszélés menete a falunap felépítésének megfelelően zajlott. 

Soós István az Önkormányzat alkalmazottja elmondta, hogy a tavalyi tapasztalat alapján a 

főző helyek kiosztását másképpen szeretné megoldani. A színpadot már kölcsönkérte a 

szomszédos településről, melyet a szintén jelen lévő Faragó Dániel segítségével tud majd 

elszállítani a rendezvény helyszínére. Az összeállítását az Önkormányzat közfoglalkoztatott 

munkatársaival oldja meg, valamint a sátrak összeállítása is nekik köszönhetően valósul meg. 

A falunap reggel zenés ébresztővel fog kezdődni mely kül – és belterületen egyaránt. Minden 

évben nagy népszerűségnek örvend a zenés ébresztő és egyre többen szeretnének csatlakozni 

a csaptokhoz. 

A főzőverseny nevezési határidejét július 11 – ig szavaztuk meg. 

Az ébresztő és a főzőhelyek elfoglalása után kezdetét veszi a kulturális műsor, amit ünnepi 

szentmisével nyitunk meg. Az ünnepi műsor végeztével elismerő díszoklevelek átadására 

kerül sor. 

Lázár János elmondta, hogy az étel osztása szintén a már jól bevált ételjegy alapján fog 

történni. 

A Szent Ágoston Katolikus Általános Iskola és Óvoda óvodai játszóterének, valamint a Dóci 

Polgárőrség vásárolt autójának ünnepélyes átadására az ünnepi műsor keretében kerül majd 

sor. 

Lázár János elmondta, hogy az étel osztása szintén a már jól bevált ételjegy alapján fog 

történni. Turda Gábor polgármester úr hozzátette, hogy a pörköltet Biczók Imre és Kucsora 

Zoltán fogja főzni. 

  



Ezután a délutáni programok összeállítása következett. Kézműves foglalkozások 

gyerekeknek, melyeket dóci lakosok segítségével meg tudjuk oldani. 

Bitó Róbert javasolta, hogy tud lovaskocsikáztatást tud majd vállalni. 

Kertész Zsolt a Dóc Községért Egyesület alelnöke elmondta, hogy nincs falunap focimeccs 

nélkül, így mindenképp egy torna megszervezését javasolja, legalább négy csappattal. 

Baranyi Ildikó, aki a Bergendóc Szociális Szövetkezet tagja elmondta, hogy szívesen 

mondana mesét a gyerekeknek a levenduláskert mellett, illetve felajánlott egy 

levendulabuzogány készítő foglalkozást is. 

 

Lázár Renáta jelezte, hogy a művelődési házban fel lehetne állítani a sakkpályákat, pingpong 

asztalt és a csocsó lehetőségét is biztosítani tudnánk. 

Lázár Margit jelezte, hogy felvette a kapcsolatot Gubis Lászlónéval, aki a régen működő 

asszonykórus alapító tagja volt, hogy esetleg a falunapra össze tudná – e hívni a régi csapatot 

és énekelnének – e. Mariann nagyon örült a megkeresésnek és biztosított bennünket, hogy 

mindent megtesz a tagok felkutatásáért. 

Tombola nélkül nincs falunap. A tombolasorsolást már hagyományosan a Dóc Községért 

Egyesület szervezi. 

Felmerült a lovas programok mellé az íjászat is, de végül ezt a társaság hely szűke miatt 

elvetetette. 

Az esti előadók már le voltak foglalva, ők a Kredenc együttes és a tavalyi évben igaz buli 

hangulatot varázsló Dj. Szatmári lesznek. 

 


